
Protokoll från styrelsemöte för Föreningen Framåt, 25-06-18 
 

Närvarande: Katarina Wennberg, Sture Wingård, Peter Joelsson, Lars Joelsson, Eva 
Magnusson, Peter Samzelius, Petra Andersson, Tyrone Andersson, Nils Mattsson och Eva 
Melin. 
 

1. Ordförande Lars Joelsson hälsade alla välkomna. 
2. Inbjudan till möte om krisberedskap 

Samhällsföreningen har fått en inbjudan till ett möte om krisberedskap av Tanums 
kommun. Mötet är planerat till den 16 september mellan klockan 17.30 0ch 19.30 på 
Apelsäter. Vi avvaktar om vilka som deltar från vår förening. 

3. Frisbeegolf på fotbollsplanen 
Ansökan har inkommit från ungdomar att få anlägga en Frisbeegolfbana på fotbollsplanen. 
Den är beräknad att kosta max 8000:-. Föreningen biföll förslaget. 
Ungdomarna kommer själva att utföra arbetet med banan. 

4. Skateboardrampen 
Vi har nu fått ritningar och materialbeskrivning på materialet till renoveringen. Kvarstår att 
beställa. Nils, Lars och Tyrone anmälde sig som ”skruvare” av de nya skivorna. 

5. Piren 
De nya ritningarna och kostnadsberäkningarna har inkommit. Representanter för 
kommunen är kontaktade och kommer hit för att se förslaget på plats. 

6. Berättarkväll 
Sture Wingård har varit i kontakt med en arkeolog, Leif Jonsson, som varit med att utgräva 
en gammal boplats i Skee. Han skulle kunna komma och berätta om sina fynd under en 
berättarkväll i september. Sture håller i den kontakten. 

7. Midsommar 
Styrelsen gick igenom tidigare beslut för att säkerställa att vi har allt under kontroll. 
Smyckeslotteriet säljs till ett pris av 20kr/lott och säljs av Sture. 
Katarina sköter kräftlotteriet. 
Kia tar hand om barnlotteriet. 
Eva Magnusson säljer lotterna till konstlotteriet. 

8. Inköp av högtalare 
Styrelsen beslutade att köpa in en högtalare att användas t.ex. vid Tabatan på 
fotbollsplanen. Den kostar 2.900 kronor. 

9. Tabata 
Vi kommer även i år att kunna erbjuda Tabata tisdagar och torsdagar mellan 9.30 och 
10.25 på fotbollsplanen under juli månad. 
All behållning tillfaller Samhällsföreningen. 

10. Sommarbrevet 
Peter S har tryckt årets ”sommarbrev” i 300 ex och de fördelades på 
styrelsemedlemmarna för utdelning i brevlådorna. På sommarbrevet finns också ett 
inbetalningskort för medlemskap. 

11. Mötet avslutades 
  
 
Vid protokollet:                                         Justeras: 
 
 
____________________________        ________________________________ 
Eva Melin, sekreterare                             Lars Joelsson, ordförande 

 


